

Date issued; June 3, 2019

NEW CATHOLIC PARISH FOR ELLIOT LAKE
PAROISSE STE-BERNADETTE PARISH

On May 1st, 2019, Most Rev. Marcel Damphousse, Bishop of the Diocese of Sault Ste. Marie, by virtue of his pastoral office, decreed that **Our Lady of Fatima Parish**, in the city of Elliot Lake, Ontario, and **Ste. Marie Parish** in the city of Elliot Lake, Ontario, will be canonically modified effective **June 3, 2019**, as follows:

Our Lady of Fatima Parish and Ste. Marie Parish will be, by extinctive union, merged to form **Paroisse Ste-Bernadette Parish**, in accordance with the norms of the law.

Rev. Anthony Man-Son-Hing, Pastor of Our Lady of Fatima and Ste. Marie Parishes, has been appointed as Pastor of the new bilingual parish.

Bishop Marcel Damphousse would like to thank the parishioners of Elliot Lake for their patience, their understanding and their flexibility during the decisional process.

+++++

Date d'émission : le 3 juin 2019

NOUVELLE PAROISSE CATHOLIQUE POUR ELLIOT LAKE
PAROISSE STE-BERNADETTE PARISH

S.E. Marcel Damphousse, Évêque du Diocèse de Sault Sainte-Marie, en vertu de son office pastoral, a décrété que la paroisse **Our Lady of Fatima**, dans la ville d'Elliot Lake, Ontario, et la paroisse **Sainte-Marie** dans la ville d'Elliot Lake, Ontario, seront canoniquement modifiées comme suit, **le 3 juin 2019** :

La paroisse **Our Lady of Fatima** et la paroisse **Sainte-Marie** seront, par union extinctive, fusionnées pour former la **Paroisse Ste-Bernadette Parish**, selon les normes du droit.

Le Rév. Anthony Man-Son-Hing, curé des paroisses Our Lady of Fatima et Sainte-Marie, a été nommé curé de la nouvelle paroisse bilingue.

Mgr Marcel Damphousse remercie les paroissiens d'Elliot Lake pour leur patience, leur compréhension et leur flexibilité pendant le processus de décision.